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LSS-utjämning

Enkel fråga till kommunfullmäktige 24/10

Tanken med dagens LSS-utjämningssystem är att kommunernas olika ekonomiska villkor ska

jämnas ut, och att det inte ska löna sig att spara in på LSS-insatser. Systemet utgår från en

standardkostnad som räknats fram för varje enskild kommun. LSS-utjämningen baseras på

faktiskt antal LSS-insatser och verksamhetens personalkostnad i den enskilda kommunen. Så

att kommunerna ska kunna förverkliga rättigheterna enligt LSS, lagen om stöd och service för

vissa funktionshindrade.

Mot den bakgrunden vill jag ställa en enkel fråga till ansvarigt kommunalråd för Social- och

omsorgsnämnden angående LSS-utjämningen mellan kommunerna.

1, Varför har inte den för Linköpings kommun fastställda standardkostnaden inom

LSS-insatser uppnåtts för 2023? Vilket leder till att kommunen behöver betala

mellanskillnaden på 49,5 miljoner till utjämningssystemet.

2, Har några beräkningar gjorts på om de nyligen beslutade kostnadsbesparingarna i

LSS-insatser, kommer resultera i ökade kostnad till LSS utjämningen för 2024?
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